

# JUNIOR INTERNATIONAL SUMMER SCHOOL 2025



TAUNTON  
SCHOOL  
SUMMER SCHOOL

## 11-12歲國際夏令營 2025

課程	課程時長	日期	年齡	費用
夏令營	2週	2025年7月26日(星期六) - 8月9日(星期六)	11 - 12 歲	£3650

請注意,由於英國政府可能增加增值稅,夏季課程的費用可能有變動,並將於2025年1月前確認。

\*費用包括機場接送(抵達和出發日期的固定時間之間)、YOA 夏令營職員陪、宿舍及用餐、洗衣服務、學費、課堂資源、行政費用以及所有旅行與活動門票。

\*費用不包含機票及旅遊保險

### 夏令營課程概覽

每週學生有10小時正式英語課程,以及12.5小時自選課程的授課時間。

學生根據英語水平被分為核心英語或高級英語班。核心英語針對A1-B2級別的學生,課程側重於閱讀、寫作、口語和聽力四大技能的發展,以及詞彙和語法的學習。高級英語適合C1-C2級別的學生,提供英國文學、演講、創意寫作及高級口語技能的深入學習。

自選課程:



數學、科學、人文學科



STEM課程



烹飪



綜合體育活動

08:00	早餐
09:00	自選課程
10:15	小息
10:45	自選課程
12:00	午餐
12:50	英語課程
14:05	小息
14:25	英語課程
15:40	旅行/活動
18:00	晚餐
19:00	晚間活動
21:00	回宿舍
21:30	關燈時間



每週22.5小時  
授課時間



教師團隊為  
原校老師



班級規模  
最多12人



45+國籍學生



包括英語水平  
測試及夏令營  
證書



全包食宿  
及住宿



包機場接送



旅行費用全包



24小時照顧



在全封閉  
校園活動

# 課後活動和旅行

每天上午及下午課程結束後，學校還提供各種精彩的活動和旅行。例如參觀天文館、塗鴉工作坊及充氣遊樂場，或是前往埃克塞特的Clip and Climb和布里斯托動物園等當地景點進行半日遊，讓學生的旅程更加充實。週末則是探索英格蘭西南部的大好時機。我們提供每星期兩天的全日旅行，週六是展現英國文化的好日子，參訪歷史悠久的卡地夫城堡，或者探索神秘的羅馬浴場。週日則是休閒娛樂的日子，可以前往Crealy Adventure Park和Longleat Safari Park。

卡地夫城堡

巴斯

牛津

布里斯托



午間/晚間活動：保齡球，看電影，彩虹跑，水上活動，室內攀岩

# 校園地理位置



# 聯絡我們



歡迎於WhatsApp及微信聯絡我們

## TAUNTON SCHOOL

Staplegrave Rd,  
Taunton  
TA2 6AD,  
United Kingdom



Telephone : +853 6865 3628 / +852 6556 7908  
Email : [yorkshireonlineacademy@gmail.com](mailto:yorkshireonlineacademy@gmail.com)  
Website : [www.yoalearning.com](http://www.yoalearning.com)



@yoalearning / @yoastudyaboard



2022年度最佳線上教育機構  
HKOEB Best Online Learning Centre of the Year  
官方註冊倫敦聖三一英文考試中心



# JUNIOR INTERNATIONAL SUMMER SCHOOL 2025



TAUNTON

SCHOOL  
SUMMER SCHOOL

## Summer School for 11-12 Year Olds

Course	Duration	Dates	Age	Fees
Summer School 3	2 weeks	Saturday, 26th July - Saturday 9th August 2025	11 - 12 years	£3650

Please note due to possible changes with VAT being added to fees, the Summer School fees could change and will be confirmed no later than January 2025.

\*Fees include airport transfers (between fixed times of arrival and departure dates), accompanying YOA summer school staff, accommodation and meals, laundry services, tuition, classroom resources, administrative fees, and all excursion travels and event tickets.

\*The price does not include flight tickets, pocket money and travel insurance

### Courses Available

Each week, students receive 10 hours of formal English lessons and 12.5 hours of specialized tuition in a course of their choice. Students are placed in either Core English or Advanced English classes based on their proficiency level. Core English is designed for students at levels A1 – B2, with lessons focused on developing the four key skills: Reading, Writing, Speaking, and Listening, as well as vocabulary and grammar. Advanced English is ideal for students at levels C1 – C2, offering in-depth study of literature, public speaking, creative writing, and advanced oral skills.



Academic



STEM



Cookery



Multi-Sports

08:00	Breakfast
09:00	Course Lessons
10:15	Break
10:45	Course Lessons
12:00	Lunch
12:50	English Lessons
14:05	Break
14:25	English Lessons
15:40	Afternoon Trips/Activities
18:00	Dinner
19:00	Evening Activities
21:00	Back to rooms
21:30	Lights Out



22.5 Hours  
of Tuition



Year-Round  
Teachers



Max Class  
Size of 12



45+  
Nationalities



English  
Testing



Full Board  
Accommodation



Airport  
Transfers



Fully Inclusive  
Fees



24 Hour  
Care



Single  
Campus

## Trips and Activities

After lessons, the fun continues with a wide array of activities and trips. Whether it's a planetarium, graffiti workshops and inflatable courses or exciting half-day trips to local cities such as Clip and Climb in Exeter and Bristol Zoo Project – there's something for everyone!

Weekends provide a chance to go further afield and explore what the south-west of England has to offer. Saturdays are there to showcase various facets of British culture, from punting past Oxford's famous colleges and visiting the historic Cardiff Castle, to exploring the mystical Roman Baths. Sundays are our days for adventure, with trips to Crealy Adventure Park and Longleat Safari!

Cardiff Castle

City of Bath

Oxford

City of Bristol



## Campus and Location



## Contact us



歡迎於WhatsApp  
及微信聯絡我們

### TAUNTON SCHOOL

Staplegrave Rd,  
Taunton  
TA2 6AD,  
United Kingdom



Telephone : +853 6865 3628 / +852 6556 7908  
Email : [yorkshireonlineacademy@gmail.com](mailto:yorkshireonlineacademy@gmail.com)  
Website : [www.yoalearning.com](http://www.yoalearning.com)

@yoalearning / @yoastudyaboard



2022年度最佳線上教育機構  
HKOEB Best Online Learning Centre of the Year  
官方註冊倫敦聖三一英文考試中心